

Date: 5th March 2020

التاريخ: 4 مارس 2020

بعد التحبات،،

After Compliments,

Subject: Appointment of Chief Executive Officer

Al Maha Ceramics SAOG advises the Capital Market Authority, The Muscat Securities Market and the investors community that the company's Board of Directors has resolved, pursuant a circular resolution of the Board, to promote Mr. Rajeev Ranjan Singh from Senior General Manager to Chief Executive Officer (CEO) of the company with effect from 5th March 2020.

Mr. Rajeev is a MBA (Marketing) and has a B.Tech degree in Engineering. He comes with a proven track record of more than 28 years working with reputed companies like JK Cement, L & T, H & R Johnson, Kajaria Ceramics and Future Group. Before joining Al Maha Ceramics, he was with RAK Ceramics India as President – Indian operations.

الموضوع: تعيين الرئيس التنفيذي للشركة.

تتقدم شركة المها للسيراميك ش.م.ع.ع لهيئة سوق المال وسوق مسقط للاوراق المالية ومجتمع المستثمرين بأن مجلس إدارة الشركة قد قرر، بموجب قرار إداري من مجلس الأدارة ، ترقية السيد راجيف رانجان سينغ من المدير العام الأول الى المدير التنفيذي (الرئيس التنفيذي) للشركة بأثر فورى بتاريخ 2020/03/05.

السيد راجيف حاصل على شهادة الماجستير في إدارة الأعمال (التسويق) وأيضا على شهادة البكالرويوس في الهندسة. ولدية سجل حافل أكثر من 28 عاما في العمل بشر كات مر موقة مثل جاك سمنت، وأتش أن أر جونسون، وشركة كزاريا للسير اميك والمستقبل للسير اميك.

وقبل إنضمامة الى شركة المها للسير اميك كان يعمل في شركة رأس الخيمة للسيراميك في الهند كرئيس للعمليات.

مع خالص التحيات،،،

المفوض بالتوقيع ،

Regards,

Authorized Signatory

س.ت: ۱۸۰۹۱۶۸ ص.ب: ۲۸۱. الرمز: سلطنة عمل CR. No.: 1809148 P.O.Box: 482, P.C: 322 Sultanate of Oman

EMAIL: info@almahaceramics.com WEBSITE: www.almahaceramics.com

